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OBČINA TREBNJE 
OBČINSKI SVET 
 

www.trebnje.si 

E: obcina.trebnje@trebnje.si 

Goliev trg 5, 8210 TREBNJE 

T: 07 348 11 00 

            

 

Številka: 900-11/2023-4 

Datum: 30. november 2023 
         OSNUTEK 

 

ZAPISNIK 

8. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje,  

ki je bila v sredo, 18. oktobra 2023, ob 16.30 v veliki sejni sobi Občine Trebnje 

 

Prisotni člani: Avguštinčič Jože, Breznik Matej, Gorenc Andreja, Jakopin Vanja, mag. 

Kaplan Gregor, Kastelic Milan, Kepa Franci (prišel ob 16.39), Lobe Leon, 

Longar Branko, Moder Ana, Ostanek Franci, Ovnik Blaž, Pavlin Blaž 

(prišel ob 16.38), Pavlin Blaž, Praznik Franc Brane, Sever Miha, Smuk 

Špela, Šalehar Marko, Verbič Dean, Zupančič Andreja  

  

Odsotni člani: Kastelic Dejan, Prosenik Marija – opravičeno  

  

Ostali prisotni: • Mateja Povhe, županja 
• predstavniki Občinske uprave: mag. Janez Zakrajšek, direktor 

Občinske uprave, Gorazd Koračin, vodja Oddelka za splošne zadeve, 
Majda Šalehar, vodja Oddelka za družbene in gospodarske 
dejavnosti, Anja Strmole, računovodja, Rebeka Sintič, finančnik, in 
Andreja Perc, referentka  

• Damjan Golob, predsednik krajevne skupnosti Sela pri Šumberku 
 

Sklic seje je bil posredovan v roku, kot ga določa Poslovnik Občinskega sveta Občine Trebnje, 

gradiva so bila objavljena na spletni strani.   

 

Ob 16.30 je županja Mateja Povhe začela z 8. redno sejo in ugotovila sklepčnost, saj je bilo 

na seji prisotnih 17 članov Občinskega sveta.  

 

Uvodoma je županja predlagala dopolnitev dnevnega reda s točkama: 

1. Kadrovske spremembe v Uredniškem svetu Glasila občanov, predlog za 

umestitev na 2. točko dnevnega reda, 

2. Predlog pooblastila županji za potrditev investicijske dokumentacije za projekt 

Prenove in dozidave športne dvorane ob OŠ Trebnje za namen uvrstitve projekta 

v NRP občine in prijav na javne razpise za pridobitev nepovratnih sredstev, 

predlog za umestitev na 5. točko dnevnega reda, ostale točke se preštevilči.  

Člane Občinskega sveta je pozvala k podaji predlogov za umik točk s predlaganega dnevnega 

reda oziroma za dopolnitev predlaganega dnevnega reda.  

http://www.trebnje.si/
mailto:obcina.trebnje@trebnje.si
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Drugih predlogov za spremembo dnevnega reda ni bilo, zato je županja na glasovanje dala 

naslednji  

SKLEP: 

Na predlagani dnevni red se dodatno kot 2. točka umesti točka »Kadrovske spremembe 

v Uredniškem svetu Glasila občanov«, ter kot 5. točka umesti točka »Predlog pooblastila 

županji za potrditev investicijske dokumentacije za projekt Prenove in dozidave športne 

dvorane ob OŠ Trebnje za namen uvrstitve projekta v NRP občine in prijav na javne 

razpise za pridobitev nepovratnih sredstev«, ostale točke se smiselno preštevilčijo.  

  

Podatki  o glasovanju:  
Prisotni člani: 17 

ZA so glasovali: 17 

PROTI so glasovali: nihče 

 

 Sklep je bil sprejet. 

 

V nadaljevanju je županja Mateja Povhe na glasovanje dala naslednji dopolnjeni:  

DNEVNI RED:  

1. Imenovanje predstavnika javnosti v senatih za reševanje pritožb zoper delo 

policistov 

2. Kadrovske spremembe v Uredniškem svetu Glasila občanov 
3. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine 

Trebnje za leto 2023 - rebalans II 
4. Predlog Sklepa o določitvi cene storitev 24-urne dežurne pogrebne službe v 

Občini Trebnje  

5. Predlog pooblastila županji za potrditev investicijske dokumentacije za projekt 
Prenove in dozidave športne dvorane ob OŠ Trebnje za namen uvrstitve projekta 
v NRP občine in prijav na javne razpise za pridobitev nepovratnih sredstev 

6. Odgovori na svetniška vprašanja 
7. Seznanitev z zapisniki sej delovnih teles Občinskega sveta Občine Trebnje in 

svetov javnih zavodov 
8. Vprašanja in pobude članov sveta  

  

Podatki  o glasovanju:  
Prisotni člani: 17 

ZA so glasovali: 17 

PROTI so glasovali: nihče 

 

 Dnevni red je bil sprejet. 

 

K 1. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Imenovanje predstavnika javnosti v senatih za reševanje pritožb zoper delo 

policistov 

 

Ga. Smuk, predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je podala 
obrazložitev in povedala, da Komisija predlaga Občinskemu svetu, da za predstavnika javnosti 
v senatih za reševanje pritožb zoper delo policistov predlaga kandidata Vinka Ribiča.  
 
Razprave ni bilo, zato je županja Mateja Povhe na glasovanje dala naslednji 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Trebnje za predstavnika javnosti v senatih za reševanje pritožb 
zoper delo policistov predlaga kandidata Vinka Ribiča. 
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Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 17 

 ZA so glasovali: 17 

 PROTI so glasovali: nihče  

  

  Sklep je bil sprejet. 

  

K 2. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Kadrovske spremembe v Uredniškem svetu Glasila občanov 

 

Ga. Smuk, predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je povedala, 
da se je Komisija seznanila z odstopom odgovorne urednice Glasila občanov občine Trebnje 
ter z imenovanjem nadomestnega člana stranke DROT, ki je kot nadomestno članico 
Uredniškega sveta predlagala Živo Zakšek. Komisija predlaga Občinskemu svetu, da s 
seznani s tem predlogom. 
 
Županja je še dodala, da je danes potekala seja Uredniškega sveta. Po veljavnem Odloku je 
Uredniški svet tisti, ki je pristojen za predlaganje odgovornega urednika v imenovanje 
Občinskemu svetu. Uredniški svet je na svoji seji sprejel sklep, da za odgovorno urednico 
Glasila občanov občine Trebnje predlaga Živo Zakšek.  
Dodala je, da je sama namesto Danice Grandovec kot predstavnico občinske uprave 
imenovala Vanjo Kovačič. 
Povedala je, da se bo na današnji seji tako glasovalo o treh sklepih in jih navedla.  
 
Razprave ni bilo, zato je županja Mateja Povhe je na glasovanje dala v kompletu naslednje  

SKLEP-e: 

I. Občinski svet Občine Trebnje se seznani, da je politična stranka DROT v 
Uredniški svet Glasila občanov občine Trebnje namesto Vanje Kovačič 
imenovala Živo Zakšek.  
 

II. Občinski svet Občine Trebnje se seznani, da je županja Občine Trebnje v 
Uredniški svet Glasila občanov občine Trebnje za predstavnico Občinske uprave 
Občine Trebnje namesto Danice Grandovec imenovala Vanjo Kovačič.  
 

III. Občinski svet Občine Trebnje za odgovorno urednico Glasila občanov občine 
Trebnje namesto Vanje Kovačič imenuje Živo Zakšek.  

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 17 

 ZA so glasovali: 17 

 PROTI so glasovali:  nihče 

  

  Sklepi so bili sprejeti. 

 

K 3. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Trebnje 
za leto 2023 - rebalans II 

 

Uvodno obrazložitev predloga Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu 
Občine Trebnje za leto 2023 – rebalans II je podal direktor Občinske uprave, g. Zakrajšek.  
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G. Pavlin, predsednik Odbora za proračun in finance, je povedal, da je Odbor predlog Odloka 
obravnaval na svoji seji. V razpravi je bilo predlagano, da se za KS Štefan zagotovijo dodatna 
sredstva na postavki Investicije in investicijsko vzdrževanje javne razsvetljave v KS Štefan, 
zmanjša pa se postavka Investicije in investicijsko vzdrževanje javnih poti ter trgov v KS 
Štefan.  
Odbor je nato soglasno predlagal Občinskemu svetu sprejem predlaganih sklepov.  
 
G. Kaplan, predsednik Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo, je povedal, da 
je Komisija po krajši razpravi soglasno predlagala Občinskemu svetu sprejem predlaganih 
sklepov.  
 
G. Avguštinčič, predsednik Odbora za prostor, infrastrukturo in varstvo okolja, je povedal, da 
je Odbor gradivo obravnaval in po krajši razpravi soglasno predlagal sprejem.  
 
G. Šalehar, predsednik Odbora za družbene dejavnosti, je povedal, da je bilo gradivo 
predstavljeno, posebne razprave ni bilo, zato je Odbor soglasno sprejel oba sklepa in predlaga 
Občinskemu svetu sprejem.  
 
Ga. Moder, predsednica Odbora za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo, je povedala, da je 
Odbor gradivo obravnaval, po krajši razpravi pa soglasno sprejel sklepa.  
 
V razpravi je g. Verbič povedal, da želi KS Štefan še v letošnjem letu izvesti zamenjavo 
preostalih svetilk javne razsvetljave, zato je predlagal, da poleg predlaganih sklepov občinski 
svet glasuje še o finančnem načrtu KS Štefan, kjer se zmanjša proračunska postavka 913027 
– Investicije in investicijsko vzdrževanje javnih poti ter trgov v KS – KS Štefan, konto 42050030, 
za 20.000,00 EUR, ki se jih prerazporedi na proračunsko postavko 913029 – Investicije in 
investicijsko vzdrževanje javne razsvetljave v KS – KS Štefan, konto 42050031. 
Pojasnil je še, da je KS imela sredstva za javne poti, katera so bila namenjena za asfaltiranje 
poti po izvedbi kanalizacije, vendar se ta projekt ni izvedel in so sredstva ostala. Ker pa želijo 
realizirati finančni načrt KS, predlagajo to spremembo.  
 

Po končani razpravi je županja Mateja Povhe na glasovanje dala naslednja 

SKLEP-a: 

I. Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine 
Trebnje za leto 2023 – rebalans II. 
 

II. Sprejme se Sklep o seznanitvi s sistemiziranima delovnima mestoma v Kabinetu 
župana.  

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 19 

 ZA so glasovali: 19 

 PROTI so glasovali: nihče 

  

  Sklepa sta bila sprejeta. 

 

Županja Mateja Povhe je na glasovanje dala še naslednji 

SKLEP: 

V finančnem načrtu Krajevne skupnosti Štefan se zmanjša sredstva na proračunski 

postavki 913027 – Investicije in investicijsko vzdrževanje javnih poti ter trgov v KS – KS 

Štefan, konto 42050030, za 20.000,00 EUR, ki se jih prerazporedi na proračunsko 
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postavko 913029 – Investicije in investicijsko vzdrževanje javne razsvetljave v KS – KS 

Štefan, konto 42050031. 

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 19 

 ZA so glasovali: 19 

 PROTI so glasovali: nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 

 

K 4. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Predlog Sklepa o določitvi cene storitev 24-urne dežurne pogrebne službe v Občini 

Trebnje  

 

Uvodno obrazložitev predlaganega gradiva je podala ga. Šalehar, vodja Oddelka za družbene 
in gospodarske dejavnosti, in povedala, da Zakon o pogrebni in pokopališki dejavnosti določa, 
da pogrebna dejavnost obsega tudi zagotavljanje 24-urne dežurne službe, ki je obvezna 
občinska gospodarska javna služba, ter prevoz, pripravo in upepelitev pokojnika ter pripravo 
in izvedbo pogreba. Uredba o metodologiji za oblikovanje cen 24-urne dežurne službe v 3. 
členu določa, da ceno storitve javne službe za območje občine predlaga izvajalec javne službe 
ter pošlje pristojnemu občinskemu organu Elaborat o ceni storitve javne službe in predlog 
cene. Komunala Trebnje d.o.o. je septembra 2023 pripravila Elaborat in ga posredovala v 
potrditev občinskemu svetu.  
Cena izvajanja 24-urne dežurne službe za leto 2023 ostaja v višini 182,90 EUR/pokojnika.  

 

G. Šalehar, predsednik Odbora za družbene dejavnosti, je povedal, da je Odbor gradivo 

obravnaval, pri čemer se je razvila manjša razprava. Sprejet je bil sklep, da občina pozove 

Komunalo Trebnje, da elaborat pripravi v začetku in ne konec leta. Odbor je soglasno potrdil 

oba sklepa in predlaga Občinskemu svetu sprejem.  

 

Razprave ni bilo, zato je županja Mateja Povhe na glasovanje dala naslednja 

SKLEP-a: 

I. Občinski svet Občine Trebnje potrdi Elaborat o oblikovanju cene izvajanja 
storitev javne službe 24-urna dežurna služba v Občini Trebnje za leto 2023.  
 

II. Občinski svet Občine Trebnje sprejme Sklep o določitvi cene storitev 24-urne 
dežurne službe, ki se izvaja v okviru pogrebne dejavnosti kot obvezne občinske 
gospodarske javne službe za leto 2023.  

  

 

 

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 19 

 ZA so glasovali: 19 

 PROTI so glasovali:  nihče 

  

  Sklepa sta bila sprejeta. 

 

K 5. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog pooblastila županji za potrditev investicijske dokumentacije za projekt 
Prenove in dozidave športne dvorane ob OŠ Trebnje za namen uvrstitve projekta v 
NRP občine in prijav na javne razpise za pridobitev nepovratnih sredstev 
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G. Zakrajšek, direktor občinske uprave, je podal uvodno obrazložitev in povedal, da je Občina 

Trebnje pridobila gradbeno dovoljenje za rekonstrukcijo in prizidavo športne dvorane OŠ 

Trebnje ter novogradnjo parkirišča, opornega zidu in intervencijske poti. Projekt za izvedbo 

(PZI) za navedeni projekt je v zaključni fazi. 

Skladno z Uredbo o enotni metodologiji za pripravo in obravnavo investicijske dokumentacije 

na področju javnih financ je temeljni dokument za uvrstitev projekta v načrt razvojnih 

programov (NRP) občine dokument identifikacije investicijskega projekta (DIIP), s katerim se 

med drugim določi tudi izhodiščna vrednost projekta. Za financiranje projekta bodo v 

investicijski dokumentaciji in posledično tudi v proračunu/NRP Občine Trebnje – poleg lastnih 

proračunskih sredstev Občine Trebnje predvideni tudi ustrezni zunanji viri financiranja, med 

drugim predvidoma sredstva Ministrstva za gospodarstvo, turizem in šport.  

 

G. Kepa je v razpravi izrazil strinjanje, zanimalo pa ga je, kako daleč je spremenjeni projekt za 

telovadnico v Velikem Gabru. Ministrstvo pripravlja razpis za prihodnje leto, sredstva se bodo 

za ta namen razdelila namensko, je dejal.  

 

Županja je odgovorila, da je razpis za sofinanciranje tovrstnih objektov za obdobje od 2021–

2024 še vedno v teku. Iz tega naslova je tudi Občina Trebnje pridobila nepovratna sredstva za 

sofinanciranje dozidave PŠ v Dolenji Nemški vasi. Po informacijah bo naslednje leto za 

nadaljnje obdobje 2025 objavljen nov razpis, na katerega Občina predvideva prijaviti investicijo 

športne dvorane v Velikem Gabru.  

 

G. Kaplan je povedal, da so organizirali sestanek z ministrom za šolstvo, g. Feldo, ki je bil 

realiziran. Na sestanek je bila povabljena tudi županja. Na sestanku se je analizirala zadeva 

glede prijave na razpis, obravnavan je bil celoten postopek. Na sestanku je minister zagotovil 

vse ključne deležnike za obravnavo, povedal.  

 

Po končani razpravi je županja na glasovanje dala naslednji 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Trebnje pooblašča županjo Občine Trebnje Matejo Povhe za 

potrditev investicijske dokumentacije za projekt Prenove in dozidave športne dvorane 

ob OŠ Trebnje za namen uvrstitve projekta v NRP občine in prijav na javne razpise za 

pridobitev nepovratnih sredstev. Županja na prvi naslednji seji s potrjeno investicijsko 

dokumentacijo seznani Občinski svet Občine Trebnje. 

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 19 

 ZA so glasovali: 19 

 PROTI so glasovali: nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 

 

K 6. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Odgovori na svetniška vprašanja 

 

Odgovori na svetniška vprašanja niso bili priloženi h gradivu za sejo, saj so bili podani že na 

sami seji Občinskega sveta.  

 

K 7. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Seznanitev z zapisniki sej delovnih teles Občinskega sveta Občine Trebnje in svetov 
javnih zavodov 
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Člani Občinskega sveta so se seznanili z naslednjimi zapisniki:   

- Zapisnik 4. seje Odbora za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo z dne 10. 10. 2023,  

- Zapisnik 6. seje Odbora za družbene dejavnosti z dne 10. 10. 2023, 

- Zapisnik 6. seje Odbora za prostor, infrastrukturo in varstvo okolja z dne 11. 10. 2023, 

- Zapisnik 3. seje Odbora za proračun in finance z dne 11. 10. 2023, 

- Zapisnik 6. seje Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo z dne  

12. 10. 2023, 

- Zapisnik 7. seje Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja z dne  

16. 10. 2023. 

 

K 8. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Vprašanja in pobude članov sveta 

 

G. Lobe je povprašal glede širitve pokopališča v Trebnjem. Povprašal je, kdaj se predvideva 

realizacija projekta. 

 

Županja je odgovorila, da je Občina vložila vlogo za izdajo gradbenega dovoljenja, sedaj pa 

čaka na obravnavo, hkrati pa je v izdelavi PZI. Realizacija se predvideva v najkrajšem možnem 

času, ko bodo vsi dokumenti pripravljeni, je pa to ena izmed prioritet.  

Povedala je še, da projekt predvideva štiri grobna polja. I. faza izvedbe, ki se bo izvedla najprej, 

je glede na zasedenost grobnih mest realizacija vzhodnega dela pokopališča.  

 

G. Avguštinčič je podal pobudo za postavitev naprave za umirjanje prometa s svetlobnim 

znakom, ki prikazuje hitrost vozil iz smeri Knežje vasi proti Dobrniču.  

 

G. Lobe je predlagal, da vaščani vasi Železno podajo pobudo na Svet za preventivo in vzgojo 

v cestnem prometu, ki bo zadevo obravnaval.  

 

G. Kaplan je izpostavil Temeniško pot. Povedal je, da je mostiček popravljen, promet pa se 

tam še vedno odvija prehitro. Ponovno je apeliral, da se postavi ovire za umirjanje prometa.  

 

G. Zakrajšek je odgovoril, da je pred dnevi podpisal odločbo o ureditvi prometne signalizacije 

na tem delu, sicer na pobudo direktorja Kmetijske zadruge Trebnje – Krka. Od krožišča pri 

zadrugi in mimo ART-PE, se bo uredila cona 30, z omejitvijo prometa za tovorna vozila na delu 

od železniških tirov do mostu. CGP mora namreč neovirano dostopati do svojih objektov, 

ostala tovorna vozila pa bodo morala uporabiti druge poti.  

 

G. Lobe je na kratko pojasnil, kako deluje SPVCP. Najprej se na SPVCP vloži pobudo, nato 

se opravi ogled na terenu. Odvisno od tega, ali gre za lokalno ali državno cesto, so potrebna 

različna soglasja. Povedal je, da je vlog ogromno. SOU OD ima zaposlenega javnega 

uslužbenca za promet, ki pravno formalno ureja zadeve in je preobremenjen, saj pokriva 

celotno Dolenjsko. Povedal je, da so v Glasilo občanov objavili obvestilo glede vlaganja pobud 

na elektronski naslov SPVCP.   

 

G. Pavlin je podal pobudo, saj so se naj obrnili krajani KS Sela pri Šumberku in tudi predstavniki 

KS. Lokalna cesta Zagorica–Volčja jama–Žužemberk je v zadnjih letih predvsem v poletnem 

času postala zelo prometna. Svet je bil seznanjen z izvajanjem meritev na tem odseku, konec 

maja oz. junija. Tudi nekateri svetlobni znaki za merjenje hitrosti in opozorila so bili postavljeni. 

Na tem odseku, predvsem v vasi Velike Dole, je zelo veliko prometnih nesreč. Zanimalo ga je, 

ali je SPVC to problematiko obravnaval. 
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Podal je pobudo, da se pri pripravi proračuna predvideva, da se najbolj rizični odseki na tej 

cesti sanirajo ali pa postavi določene omejitve hitrosti oz. izboljša vozne lastnosti asfalta.  

 

G. Zakrajšek je odgovoril, da je bilo na odseku ceste Bič–Žužemberk zelo veliko narejenega, 

predvsem na pobudo predsednika Krajevne skupnosti Sela pri Šumberku. Situacijo se rešuje 

sproti, ogromno prometne signalizacije je bilo dodane. Kar se tiče nove signalizacije, je 

predlagal, da vaščani podajo pobudo na SPVCP in se bo ukrepalo. Situacija se je na tem 

odseku izboljšala.   

 

G. Lobe je povedal, da je SPVCP to zadevo obravnaval. Opravljene so bile tudi meritve z 

merilci in na podlagi tega so sprejeli ukrepe. Na tej cesti Bič–Žužemberk, v vasi Replje in Log, 

je krajevna skupnost sama pristopila k urejanju – nabavila je prikazovalnike hitrosti. Občina 

ima prikazovalnike v souporabi in jih razporeja po terenu. Dogovorili so se tudi, da bo Policijska 

postaja Trebnje opravljala občasne nadzore.  

 

G. Ovnik je predlagal, da bi Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu v Glasilu občanov 

objavljal rešene primere, ker meni, da če se postavi znak, veliko ljudi tega sploh ne opazi.  

V Stranjah pri Velikem Gabru je že nekaj dni postavljen nov znak, vendar je hitrost še vedno 

velika. Ukrepi naj se izvajajo postopno.  

 

G. Lobe je povedal, da so to pobudo že podali na zadnji seji in se obvezali, da bodo te zadeve 

urejali in objavljali v medijih, če jim bo to omogočeno.  

 

 

Županja Mateja Povhe je sejo zaključila ob 17.21.     

 

 

Seja je tonsko posneta.           
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